
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 22. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 40
Vil ministeren redegøre for, om det er almen praksis for boligselskaber at bede over 500
personer i almene boliger, herunder flere ældre og svage, at mødes i den nuværende
situation med udbredt corona-smitte, og vil ministeren redegøre for, hvad regeringen vil
gøre for at mindske eller stoppe denne praksis?
Der henvises til artiklen; https://www.bha.dk/2020/12/hensynsloese-regler-for-store-for-
samlinger-i-det-almennyttige/

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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